

Here are a few of our upcoming School Council fundraisers:

### **Pizza Lunch - April 28**

A friendly reminder that pizza lunch will be on April 28, 2023.

There will only be a selection of cheese pizza and it will be sold as follows:



1. Package 1 - ONE slice of cheese pizza with one juice and one bag of chips for \$5
2. Package 2 - TWO slices of cheese pizza with one juice and one bag of chips for \$7

Deadline to purchase is April 23rd.

Please purchase using School Cash Online (see below). No cash.

There will be no refunds, so if your child is absent on pizza day, you can make arrangements to have it picked up during the lunch hour (if that is an option).

### **Indigenous Cooking & Storytelling Class (Virtual) - May 5**



Join us virtually as CookSmart teaches us how to cook a traditional Indigenous dish called **Three Sisters Succotash (Stew)**. This virtual workshop will show us a step-by-step method for making this traditional vegetable stew together at home with our families. We do recommend that parents/caregivers are present.

Deadline to register is April 28th.

You may register here: <https://bit.ly/40aCgvc>. or



For those who register, the class link will be sent out closer to the class date and they will also receive a FREE food bag filled with the ingredients required so you can cook along!

### **SchoolCash Online**



Please note that we HIGHLY recommend using SchoolCash Online (<https://schoolcashonline.com/>) for all of these purchases. If you do not have an account, please sign up for one as it makes it easier for us to account for all the payments. If you are having any difficulties signing up, please speak to Ms. O'Brien or myself (Miranda) and we will provide assistance.

注意：我使用谷歌翻譯來翻譯這條消息，如果有任何不準確或不合理的地方，我深表歉意。我仍在等待獲得翻譯服務。

以下是我们即将举行的一些学校理事会筹款活动：

## 披萨午餐—4月28日

友情提醒，披萨午餐将于2023年4月28日举行。

只有一些奶酪披萨可供选择，销售方式如下：

套餐 1 - 一片芝士披萨加一份果汁和一袋薯条只需 \$5

套餐 2 - 两片芝士披萨加一份果汁和一袋薯条只需 \$7



购买截止日期为4月23日。

请使用 School Cash Online 购买（见下文）。没有现金。

不会退款，因此如果您的孩子在披萨日缺席，您可以安排在午餐时间领取（如果可以的话）。

## 本土烹饪和讲故事课程（虚拟）- 5月5日



通过虚拟方式加入我们，CookSmart 将教我们如何烹制一道名为三姐妹豆腐（炖）的传统土著菜肴。这个虚拟研讨会将向我们展示在家里与家人一起制作这种传统炖菜的分步方法。我们确实建议父母/看护人在场。

报名截止日期为4月28日。

您可以在这里注册：<https://bit.ly/40aCgvc>。或者



对于那些注册的人，课程链接将在临近课程日期时发送，他们还将收到一个装满所需食材的免费食品袋，这样您就可以一起做饭了！

## 在线学校现金



请注意，我们强烈建议使用 SchoolCash Online (<https://schoolcashionline.com/>) 进行所有这些购买。如果您没有帐户，请注册一个，这样我们可以更轻松地核算所有付款。如果您在注册时遇到任何困难，请与 O'Brien 女士或我本人 (Miranda) 联系，我们将提供帮助。